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DBU KØBENHAVN BAKKER OP OM KUNSTGRÆSPULJEN 

DBU København bakker op om kunstgræspuljen på i alt 40 mio. kr. fordelt over 

perioden 2022 til 2025.   

Med tredive 11-mands kunstgræsbaner, hovedsageligt med gummigranulat, og 

hvoraf flere står foran udskiftning, er der fuld opbakning fra DBU Københavns 155 

fodboldklubber til nyetablering og opgradering af kunstgræsbaner.   

DBU København er særligt begejstrede for de miljømæssige hensyn, der ligger i 

selve indstillingen og udviklingen af ”Københavnerbanen”. En strategi som har til 

hensigt at nedbringe kunstgræsbaneres miljøbelastning.  

Den bæredygtige tankegang som Kultur- og Fritidsudvalget bringer på bordet her, 

giver stor mening for de københavnske klubber, de mere end 40.000 

københavnske fodboldspillerne, samt de mange borgere der bor og færdes i 

områderne, hvor der er anlagt kunstgræsbaner.  

Hensynet til miljøet har enorm betydning for disse målgrupper, der gerne vil spille 

fodbold med god samvittighed nu og i fremtiden.   

DBU København anerkender også Kultur- og Fritidsforvaltningens argument om, at 

der er grund til at arbejde med forskellige løsninger med udgangspunkt i banernes 

placering og forventede brug. Hvilket betyder at ”Købe hav erba e ” ikke 
ødve digvis er é  e kelt ba etype, e  de  ”rette ba e til rette brug”.  

Det understreger med tydelig en klar forståelse for de forskellige fodboldmiljøer, 

der eksisterer i København. Og at der ikke nødvendigvis findes én løsning til alle 

geografiske områder. 

DBU København er derfor meget positivt indstillede overfor indstillingen til 

kunstgræspuljen. 
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